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 80 000 militärer guidades i Västergötland 

 Dialektinspelningar som nedtecknades och ibland ”översattes” 

 Uppskattad föredragshållare runt om i Sverige samt i USA som historieberättare 

 Författare till 20-talet böcker 

 Medverkat i flertalet TV- och radioprogram 

 Hedersdoktor vid Göteborgs Universitet 

 Många medaljer 







 

 

 

 

 

 





 
Projekt   

Total 
projektbudget 
(mnkr)* 

Investering 
inventarier 
(mnkr) 

Driftskostnad 
(mnkr) 

 
Ibruktagande 

1a. Utveckling Billingen 257   2019 

 
Projekt   

Total 
projektbudget 
(mnkr)* 

Investering 
inventarier 
(mnkr) 

Driftskostnad 
(mnkr) 

 
Ibruktagande 

2a. Moderdnisering/uppdatering 
       upplevelsebad, Arena Skövde 

 
 

 
2019 

2b. Uppgradering Scenteknik  
       Stadsteatern 

 
 

 
2019-augusti 

2c. Idrottshallar, läktare 
       och hoppgrop 

 
 

 
2019-2021 

2d. Kultur- och fritidscenter  
       i Ryd 

 
 

 
2019 

2e. Sluss vid entrén på  
       Billingehov 

 
 

 
2019 
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Protokollsanteckning punkt 5 Kultur och fritidsnämndens sammanträde 170906 

 

Under flertalet år har nämnden brottats med de så kallade effektiviseringskrav som 

kommunfullmäktige beslutat om i budget. Att ständigt spara 0.5-1 % på i en budget som till 

största delen är internhyror för lokaler innebär att det tillslut drabbar kvalitén på 

verksamheten. Att bibehålla samma utbud och stöd till föreningslivet och medborgarna med 

mindre pengar blir tillslut omöjligt.  

- Att ta beslut om att ta ut hyra i Kulturiet kan vara förödande för ungdomsföreningarna och 

dessutom rakt emot Robert Gustafssons vilja.  

- Att minska på stödet till studieförbunden är inte en effektivisering utan en ren besparing. 

- Att lägga ytterligare generella spar krav på alla enheter kommer bara till slut att utarma 

dem samtidigt som vi vet att tex. både fritidsgårdarna och musikskolan skulle behöva mer 

resurser för att nå en acceptabel standard.  

Att besluta om dessa tillsynes små kostnaderna men som får stora konsekvenser är inte 

rimligt när man samtidigt lägger 20 miljoner per år på ett orealistiskt projekt på Billingen.  

 

Det är nu dags för den styrande moderatledda minoriteten att ta ansvar för den budget man 

i KF beslutat om. Det är dags att tala om vad det är som Kultur och fritidsavdelningen ska 

sluta att erbjuda kommunens medborgare och föreningar!  

 

Det är nu dags för majoriteten i nämnden att visa på för kommunledningen att svåra beslut 

kommer att bli tvungna att tas och det är dags för kommunledningen att acceptera de beslut 

som nämnden tar. Vi kan inte ha en ordning där fullmäktige ger nämnden besparingskrav 

och sedan förbjuder nämnden att genomföra dem vilket tidigare varit fallet ett flertal 

gånger.  

 

Med det Socialdemokratiska budgetförslaget hade vi kunnat bibehålla och utveckla kvalitén 

på kultur och fritidsutbudet i Skövde. Men Alliansen med Sverigedemokraterna i ryggen vill 

något annat.  

 

Socialdemokratiska gruppen i Kultur och Fritidsnämnden  

Maria Hjärtqvist 

Jörgen Frödelius 

Anita Andersson  


	KFN2017.0001-16 Protokoll Kultur- och fritidsnämnden  2017-09-06 437136_8_0
	KFN2017.0001-16 Protokollsanteckning från S § 40 effektiviseringar 438052_1_0

